

6D4N

Amazing **韩国**  
KOREA **韩国**

# 釜山 / 庆州 / 大邱 + E-WORLD + 五六岛天空步道

BUSAN / GYEONGJU / DAEGU + E-WORLD + ORYUKDO SKYWALK

Tour Code: KBS

 **Golden**  
Destinations



Korea  
韩国



Gamcheon Culture Village  
甘川文化村



Mabijeong Mural Village  
马飞亭壁画村



Oryukdo Skywalk  
五六岛天空步道



Yonggung Temple  
海东龙宫寺

行程次序·以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



**Bulguksa Temple**  
佛国寺



**Gwangbokdong Street**  
光复路自由购物



**Haeundae**  
海云台

## SCHEDULE:

### D1 DEPARTURE ✈️ BUSAN

### D2 ARRIVAL BUSAN - GYEONGJU (MOB/L/D)

- ☑️ Yonggung Temple (Haedong Yonggungsa)
- ☑️ Gyeongju National Museum
- ☑️ Bulguksa Temple
- ☑️ Cheomseongdae Observatory
- ☑️ Bomun Lake

### D3 GYEONGJU - DAEGU (B/L/D)

- ☑️ Seokguram Grotto
- ☑️ Mabiyeong Mural Village
- ☑️ Dongseongno Street
- ☑️ E-World (Night Pass)  
(Include One Way Sky Way+Euroseum Art Gallery  
+Light Avenue)

### D4 DAEGU - BUSAN (B/L/D)

- ☑️ Cheongdo Wine Tunnel  
(Wine and Cheese Biscuit Testing)
- ☑️ Gamcheon Culture Village
- ☑️ Oryukdo Skywalk
- ☑️ Haeundae Beach

### D5 BUSAN (B/L/-)

- ☑️ Yongdusan Park
- ☑️ Busan Tower (Include Lift Ticket)
- ☑️ Local food product
- ☑️ BIFF Square
- ☑️ Jagalchi Market
- ☑️ Gwangbokdong Street

### D6 BUSAN ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



#### Shopping Stop :

- ☑️ Cosmetics Shop
- ☑️ Ginseng Shop
- ☑️ Liver Supplement Shop



#### Special Cuisine :

- ☑️ GIJANG Snow Crab
- ☑️ Korean BBQ
- ☑️ Hanjongshik
- ☑️ Ginseng Chicken Soup
- ☑️ Army Stew Budae Jjigae + PIZZA

## TOURIST ATTRACTIONS:

### BUSAN

- ◆ **Gamcheon Culture Village** - "Korea's Santorini." "Korea's Machu Picchu." "Lego Village." These are the many nicknames the Busan neighborhood of Gamcheon 2-dong Village—has earned over the years.
- ◆ **Haeundae** - It is the most famous beach in Busan. The beautiful coastline was formed before the shallow bay, making Haeundae Beach an ideal place to swim.
- ◆ **Yonggung Temple** - was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known as Naong during the Goryeo Dynasty.
- ◆ **Jagalchi Market** - Korea's largest fish market since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there! The market offers every type of fish and seafood you can imagine and serves it in a very unique way. You can also eat all the sashimi you wish for a very reasonable price!
- ◆ **Oryukdo Skywalk** - was built on Seungdumal, a border between the East and South Sea. The Korean name translates to "walking in the sky", or so it's meant to feel like. This horse shoe shaped bridge is set up against a 35m coastal cliff. With the entire bridge made of glass, you can watch the waves hit against the cliffs from under you.
- ◆ **Busan Tower** - a symbol of Busan that stands proudly 69m above sea level at a height of 120m. The tower offers a stunning night view and plenty to see.
- ◆ **BIFF Square** - Busan's modern movie district was originally little more than a pair of cinemas that were built following Korea's liberation from Japanese colonial rule over half a century ago.
- ◆ **Gwangbokdong Street** - is full of shops selling everything from bargain finds to luxury items.

### GYEONG-JU

- ◆ **Gyeongju National Museum** - Gyeongju National Museum is steeped in tradition. Representing Gyeongju, which was the capital city of the Silla Kingdom (BC57~AD935), the museum is where you can view the cultural history of Gyeongju district.
- ◆ **Bulguksa Temple** - The representative relic of Gyeongju and was designated as a World Cultural Asset by UNESCO in 1995. The beauty of the temple itself and the artistic touch of the stone relics are known throughout the world.
- ◆ **Seokguram Grotto** - Designated as World Cultural Heritage Site by UNESCO in 1995, it is an artificial stone temple made of granite.
- ◆ **Cheomseongdae Observatory** - is a 7th century bottle-shaped stone structure admired by archaeologists worldwide.

### DAEGU

- ◆ **Cheongdo Wine Tunnel** - is famous for dates, family excursions, and trips with friends. Visitors can enjoy wine made with Cheongdo's specialty product, bansi (persimmon), in the train tunnel to age wines.
- ◆ **Mabiyeong Mural Village** - It is well known here because it appears in the variety show RUNNING MAN. It is called the first village under the Daegu sky. Just coming to this village is enough to really feel the scenery of the village in South Korea.
- ◆ **Dongseongno Street** - It is a famous popular shopping street in the Daegu area. Hundreds of clothing stores with individual styles are densely populated, where you can keep abreast of the current trends.
- ◆ **E-World** - Witness dazzling light displays at night and beautiful night scenery with light. Take the one way Sky Way Cable Car to top and overview the 83 towers with the colorful, gorgeous night view. After that, visit with the Euroseum Art Gallery, is similar like Seoul's Trick Eye Art Museum. Get ready to put your creativity to the test and have fun with innovative 3D artworks and optical illusions. Continue with the longest Light Avenue with 200m, enjoy the different themed Starlight Gardens, using a vast starlight kingdom made up of 8.3 million light bulbs.



#### Hotel 4 Nights :

- ☑️ Daemyung Resort or similar class x1 Night
- ☑️ Daegu Interburgo / Grand Hotel or similar class x1 Night
- ☑️ Busan Arban City / Busan Tourist Hotel or similar class x2 Nights



E-World



Cheongdo WINE Tunnel  
清道柿子酒庄



Busan Tower  
釜山塔

### 精简行程:

#### 第一天 启程 ✈️ 釜山

#### 第二天 抵达釜山-庆州 (机上用餐/午/晚餐)

- 海东龙宫寺
- 国立庆州国立博物馆
- 佛国寺
- 瞻星台
- 普门湖

#### 第三天 庆州-大邱 (早/午/晚餐)

- 石窟庵
- 马飞亭壁画村
- 东城街
- E-World (夜间票)  
(含单程空中缆车+幻觉艺术馆+星光大道)

#### 第四天 大邱-釜山 (早/午/晚餐)

- 清道柿子酒庄  
(可品酒及品尝乳酪饼干)
- 甘川文化村
- 五六岛天空步道
- 海云台

#### 第五天 釜山 (早/午餐/-)

- 龙头山公园
- 釜山塔(含登塔)
- 土产店
- BIFF 国际电影广场
- 扎嘎旗海鲜市场
- 光复路自由购物

#### 第六天 釜山 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



#### 购物店:

- 化妆品总汇
- 人参专卖店
- 保肝宝专卖店



#### 风味餐:

- 机张长脚蟹风味餐
- 韩式烧烤
- 韩定食
- 人参炖鸡汤
- 部队锅+PIZZA

### 观光景点:

#### 釜山

- ◆ **甘川文化村** - 像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情,更有着亲切可人的居民们,被CNN报导称为“亚洲最艺术的村落”,被誉为“釜山的圣托里尼”,成为知名的文化景点。
- ◆ **海云台** - 是釜山最著名的海滩。在浅海湾之前形成了美丽的海岸线,使海云台海滩成为游泳的理想之地。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺,是韩国唯一一座建在海边的佛寺。佛寺于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大师所建
- ◆ **扎嘎旗海鲜市场** - 韩国最大的鱼市场,自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的朋友必定去的市场!市场提供您各种各样的海鲜外,还能找到一些非常独特的鱼和海鲜种类。
- ◆ **五六岛SKYWALK天空步道**-以「行走在天上」之意将步道命名为「五六岛Skywalk」。Skywalk位于高达35公尺的悬崖上,用铁制作的支柱加上24片玻璃板,做成呈马蹄型,全长15公尺的玻璃步道。
- ◆ **釜山塔** - 位於龍頭山公園內的釜山塔,是釜山的地標,觀景臺仿慶州佛國寺多寶塔的屋頂的寶蓋建造而成,海拔69m,高120m。
- ◆ **BIFF国际电影广场** - 为纪念电影节,南浦洞街上建起PIFF(Pusan International Film Festival)广场,每年刻有获奖人手掌、脚印的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上。
- ◆ **光复路自由购物** - 所有流行的衣服,从名牌到中低价位,都密密麻麻在汇聚在了这里。在街道任意一处,都可以轻易找到休息的空间,也可观赏到雕刻、华丽的照明灯、花坛等。

#### 庆州

- ◆ **国立庆州博物馆** - 位于大韩民国庆尚北道原新罗的国都庆州市。已有约90年的历史,展出新罗(BC57-AD935)时代的首都庆州地区的文化遗产。
- ◆ **佛国寺** - 1995年被联合国教科文组织指定为世界文化遗产,佛国寺被誉为韩国最精美的佛寺,是迄今香火始终不断的为数不多的寺刹之一。寺内的多宝塔和释迦塔作为韩国最有代表性的古代塔建筑,1962年被指定为国宝。
- ◆ **石窟庵** - 它是一座以花岗岩建成的人工石窟寺院,被联合国教科文组织指定为世界文化遗产。据说石窟庵与佛国寺同样建立于高丽时期
- ◆ **瞻星台** - 是由362个石块堆砌而成,亚洲最早的天文台,是新罗古老文化的象征。

#### 大邱

- ◆ **清道柿子酒庄** - 为世界最初使用柿子来酿酒的柿酒熟成仓库。这里不仅储存了将清道特产无子柿子熟成、发酵后制成的柿酒,更藉由试饮区、展示与销售区、制作个人柿酒等各种活动,让游客创造与恋人、朋友与家人间的特别回忆,广受众人欢迎。以清道盘柿(扁柿)所制成的柿酒带有柿子特有的香甜,同时保有韵味与香气。
- ◆ **马飞亭壁画村** - 这里因出现在综艺节目RUNNING MAN中而被世人熟知。这里被称为大邱天空下的第一个村落,仅仅是来到这一个村落,就足以真正感受到韩国的村庄风景。
- ◆ **东城街** - 是大邱地区著名的流行商店街,数百间各具个性风格的服饰店密集林立,在这里可以放眼掌握现今流行的趋势。
- ◆ **E-World** - 是一处带有欧洲风情的主题公园。乘坐空中缆车前往外观83塔以及五彩缤纷、华丽绚烂的夜景。之后,到幻觉艺术博物馆高雅的展览空间。在新奇而有趣的幻觉艺术博物馆内变成一名世界电影的主人公。继续参观國內最長的200米星光大道,银河之路、光的探险以及星座之路等有8条不同的主题的星光花园,使用了830万个灯泡构成的广阔的星光王国。



#### 酒店住宿4晚:

- 庆州大明度假村或同级 x1晚
- 大邱因特布阁酒店/大邱大酒店或同级 x1晚
- 釜山观光酒店/阿尔班市酒店或同级 x2晚

# 韩国 SOUTH KOREA



<b>货币</b> Currency 	<b>SOUTH KOREAN WON - KRW</b> 韩币 - KRW	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea				
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	<b>KRW 1000 = MYR 3.80</b> 1000 韩币 = 马币 3.80	<b>拨号代码</b> Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82				
<b>电压</b> Voltage 	<b>Voltage - 220 V</b> 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	<b>2 round pins</b> *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座				
<b>时差</b> Time Different 	<b>South Korea - 1 hour ahead of Malaysia</b> 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。				
<b>气候</b> Weather 	<table style="width:100%; border:none;"> <tr> <td style="text-align:center; width:25%;"> <input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b>                      3月 - 5月                      Mar to May                      24°C - 10°C                 </td> <td style="text-align:center; width:25%;"> <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b>                      6月 - 8月                      Jun to Aug                      30°C - 15°C                 </td> <td style="text-align:center; width:25%;"> <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b>                      9月 - 11月                      Sep to Nov                      20°C - 10°C                 </td> <td style="text-align:center; width:25%;"> <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b>                      12月 - 2月                      Dec to Feb                      7°C - -8°C                 </td> </tr> </table>			<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C	<input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C	<input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C
<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 24°C - 10°C	<input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C	<input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C - -8°C				
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	A330       Boeing777 / 748						

Departure Date: 出发日期: <input style="width:150px;" type="text"/> Tour Fare: 团费: <input style="width:150px;" type="text"/> Tipping: 小费: <input style="width:150px;" type="text"/> Visa: 签证: <input style="width:150px;" type="text"/>	Flight: 航班行程: <input style="width:150px;" type="text"/> Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input style="width:150px;" type="text"/> Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input style="width:150px;" type="text"/> Travel Insurance: 旅行保险: <input style="width:150px;" type="text"/> TOTAL: 总数: <input style="width:150px;" type="text"/>
--	--

GD Partner:

